



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

May 19-25, 2019

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone taking part in the 2019 National Public Works Week.

This week is a wonderful opportunity to honour public works officials for their hard work and dedication. The theme of this year's event, "It Starts Here," highlights the important role infrastructure has played in the development of our communities.



I would like to thank the Canadian Public Works Association for organizing this event and for recognizing the valuable contributions public works professionals make to our nation.

Please accept my best wishes for a successful week.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

19-25 mai 2019

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui prennent part à la Semaine nationale des travaux publics 2019.



Cette Semaine constitue une merveilleuse occasion d'honorer les employés des travaux publics pour leur dévouement et leur dur labeur. Le thème de cette année, « Les travaux publics, ça commence ici », souligne le rôle important joué par l'infrastructure dans le développement de nos collectivités.

Je tiens à remercier l'Association canadienne des travaux publics pour l'organisation de cet événement et pour les efforts qu'ils déploient en vue de souligner les contributions inestimables à notre nation des professionnels des travaux publics.

Je vous souhaite une semaine des plus réussies.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada